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Abstract (en)
To keep unfinished champagne bottles 5 fresh, a closure was provided which consists of an easily insertable stopper 15 which sits in the bottle neck
without further manipulations in a sealing manner and so as to be axially displaceable and is provided with a holding device 14 which holds the
stopper on the one hand and grips below the bottle neck bead on the other hand. <??>For the injection of gas pressure to keep the champagne
fresh, the stopper has an injection bore with a non-return valve. <IMAGE>

Abstract (de)
Zur Frischhaltung angebrochener Sektflaschen 5 wurde ein Verschluß geschaffen, der aus einem leicht einschiebbaren Stopfen 15 besteht, der
ohne weitere Manipulationen im Flaschenhals abdichtend und axial verschiebbar sitzt und mit einer Haltevorrichtung 14 versehen ist, die den
Stopfen einerseits hält und andererseits unter den Flaschenhalswulst greift. Zum Einblasen von frischhaltendem Gasdruck weist der Stopfen eine
Einblasbohrung mit Rückschlagventil auf. <IMAGE>
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